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Věc: Žádost o vysvětlení k údajům uvedeným v dokumentu Otevřený dopis č.2  Informace o 
nepovolené stavbě plotu na lesních pozemcích mezi Litošicemi – Svobodnou Vsí a Semtěší 
 
 
Vážený pane starosto,  
 
obracím se na Vás jako vedoucí odboru Životního prostředí Městského úřadu Přelouč (dále jen OŽP) 
k zaslání vysvětlení Vámi uvedených informací ve výše uvedeném dokumentu zveřejněném mj. na 
webových stránkách, FB aj. 
 
Níže uvádím a žádám o vysvětlení níže uvedených citací Vašeho dopisu: 
 

1. Od jisté chvíle, kdy s námi úřady v Přelouči odmítli jednat osobně vše řešíme na 
základě zákona o informacích – je to rychlejší a musí nám odpovědět. 
- Od kdy OŽP s Vámi nejedná osobně? Nejsem si vědom, že bychom vždy při Vaši 

návštěvě s Vámi nejednali v dané problematice. Uveďte konkrétní ověřitelné informace a 
důkazy. 

 
2. totéž platí pro odbor životního prostředí v Přelouči, kde je osvědčená výmluva, že 

nemohou nic dělat, neboť běží nějaká kontrola. V současné době tvrdí, že spis má 
Krajský úřad, a tak nemohou opět nic dělat. 
- Z jakého důvodu a jaké máte konkrétní podklady, že OŽP ve věci nekoná?  Kdy a kým 

byla konkrétně uvedena Vámi uvedená výmluva? Jak je možné, že OŽP ve věci nekoná, 
když uvádíte, že v dané problematice je veden spis, který dle platných zákonu ČR (např. 
spisový řád), byl předán nadřízenému orgánu? Uveďte konkrétní ověřitelné informace a 
důkazy. 
 

 
3.  Vypadá to na základě posledních vyjádření, z Měst. úřadu v Přelouči, kde píší, že si za 

to vlastně může obec sama, protože tu stavbu územní plán obce za určitých okolností 
povoluje (ovšem nelze plošně v územním plánu zakázat majiteli nakládat s lesem 
ohledně chovu zvěře, takže i toto tvrzení není zcela pravdivé), že je již rozhodnuto a 
oplocení se v tichosti povolí, tak aby do toho nikdo z obce nemohl mluvit. 
- Jak a co v dané problematice samotná obec Litošice od roku 2018 učinila? (např. 

https://pribramsky.denik.cz/zpravy_region/mistni-referendum-lide-z-obce-zduchovice-
odmitli-oploceni-obory-pro-jeleny-2021.html  Kde je přesně uvedeno, že OŽP uvedlo, že si 
za to může obec sama? Proč obec v dopise uvádí, že nelze oboru v ÚP plošně zakázat, 
přestože existují případy, které ukazují na opak? (např. 
https://www.davidzahumensky.cz/2022/02/23/stavebni-uzaveru-jsme-u-soudu-obhajili/, 
chrome-
extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https://www.obeczduchovice.cz/modules/fil
e_storage/download.php?file=3ef2ff04%7C35&inline=1) 

- Doložte Vaše tvrzení, že je již rozhodnuto a oplocení se v tichosti povolí. Uveďte konkrétní 
ověřitelné informace a důkazy. 

 
dle rozdělovníku 



4. Pojďme přimět úředníky, že jsou zde pro lidi (pro přírodu) a ne, jen sami pro sebe, pro 
svůj úřad. 
- Uveďte konkrétně úředníky OŽP, kteří ve věci jsou nečinní, popř. nekonají v souladu se 

zákony ČR. Uveďte konkrétní ověřitelné informace a důkazy. 
 

 
 
 
 
Předem děkuji za včasnou a ověřitelnou odpověď. 
 
 
S pozdravem 
 
 
Mgr. Jan Feranec  
vedoucí odboru 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příloha: otevřený dopis č.2 
 
 

 

 

 

 

 

 

Rozdělovník 

 

Doručuje se: 

1. Obec Litošice 
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